
XIV. teden oživljanja tradicij NOB
V Dobrepolju je od 21. do 28. maja

letos polekal že XIV. teden oživljanja
tradicij NOB. V sklop te prireditve so
bile kot vedno doslej vključene vse or-
ganizacije v kraju, saj si brez enotnega
nastopa cele doline vseh treh prireditev
ni mogoče predstavljati. Letos pa so se
pokazate tudi nekatere stvari, o katerih
bo potrebno v bodoče veliko razmišlja-
ti, a bom o njih govoril kasneje.

V soboto, 21. maja, je Čebelarsko
društvo pripravilo zanimivo razstavo,
na katcri smo lahko videli, kako nastaja
med (torej pot od čebele do medu v
kozarcu), vzporedno s tem pa tudi raz-
voj pripomockov, s katerimi so čebelar-
ji pridobivali med.

Tega dne je tov. Štefan Horvat orga-
niziral tradicionalni EX TEMPORE,
katerega se je udeležilo 9 slikarjev. Slike
so bile potem razstavljene v stari šoli na.
Vidmu.

Dan so zaključili vaščani Vidma z
zabavno prireditvijo. Izkupiček so na-
menili ureditvi vasi.

V nedeljo je bil na strelišču v Preds-
trugah strelski turnir z vqaško puško,
katerega je organizirala SD Bukovec iz
Dobrepolja.

V torek je OŠ I. SPUB T. TomSiča
pripravila turnir v odbojki, katerega so
se udeležile 4 ekipe (Velike Lašče, Grča,
Grosuplje, Dobrepolje). Turnir je bil
rekreacijskega značaja.

V srcdo, na dan mladosti, je bilo v
OŠ srečanje učencev osnovnih 5ol, ki
nosijo ime po heroju Tomšiču (Knežak,
Ljubljana, Dobrepolje). Ob tej priliki

so bili učenci teh šol sprejeti v ZSMS.
Tej svečanosti so prisostvovale tov. Vi-
da TomSič ter sestri Toneta Tomšiča —
Anka in Vera. Poleg teh so bili navzoči
tudi borci TomšiČeve brigade, ZDO in
XVIII divizije ter seveda predstavniki
DPO iz KS Dobrepolje.

Dan smo zaključili s slavnostno sejo
KS Dobrepolje in Ponikve. Na seji smo
pregledali gospcxlatsko stanje v kraju,
delo KS, društev in organizacij. Sku-
pščina KS je podelila na seji priznanja
bratov Kralj, katera so letos prejeli:
Kulturno društvo Dobrepolje, Kmetij-
ska zadruga Dobrepolje in Anton
Drobnič. Seje so se udeležili tudi preds-
tavniki Sob Grosuplje (Glavan, Ko-
ščak, Eršte).

Naslednji dan nas je obiskalo Prešer-
novo gledališče iz Kranja s predstavo
»Črna komedija«.

V petek je bil v DVZ Ponikve roko-
metni turnir, ki so sve ga tudi udeležile 4
ekipe: Slovan Lj., Železničar BG, Inles
in Ponikve.

Kulturao društvo Dobrepolje je po-
tem na Vidmu pripravilo ples z ansam-
blom GU-GU. Izkupiček je namenjen
ureditvi prostorov druStva.

V soboto smo prireditve zaključili z
demonstracijo gasilskega avtomobila, s-
katerim upravlja GD Zdenska vas. Ob
20. uri pa je bila y dvorani Jakličevega
doma sklepna prireditev, ki jo je tudi
pripiavilo KD. Na njej so se predstavile
vse sekcije v Kulturnem društvu. Slav-
nostni govornik je bil tov. Perko, član
POK SZDL. Prireditve sta se udeležili
tudi tov. Lampretova in tov. Intiharjeva

iz ZKO Grosuplje, česar smo bili člani
KD še posebej veseli.

To je bila nekakšna telegrafska
predstavitev dogajanj skozi XIV. teden
tradicij NOB.

Letos smo to prireditev pripravili
prvič brez »idejnega očeta« te manifes-
tacije, tov. Eda Zgonca, zato smo imeli
nekaj težav.

Prvi in največji poduk nam je dala
propaganda. Kljub temu da jc bilo pri-
reditev veliko (za vsakogar nekaj), med
ljudmi niso tako odmevale kot v prejšn-
jih letih, ravno zaradi premajhne obve-
ščenosti.

Morda je bilo temu krivo tudi dejst-
vo, da stvar že predolgo teče, da so se
Ijudje naveličali. V tem smislu bi bilo
potfebno narediti nekaj v spremembi
zasnove teh prireditev, morda spreme-
niti ime ali še kaj drugega. Eno pa je go-
tovo: preveč prireditev v hekaj dneh!
Tako kot vselej in povsod organizacija
vsega »pade« na pleča nekaj ljudi, ki fi-
zično ne zmorejo izpeljati vsega, kot bi
bilo potrebno. Po drugi strani pa je sam

kraj premajhen (in žal finačno ne več
zmožen) »prebaviti« vsega tega. Kot
kaže bo takšnih krajev pri nas vse več,
tej podobnih priredilev pa vse manj.

Vsekakor bomo morali o usodi TOT
še pošteno in dobro razmisliti, se pa-
metnci pogovorki in skupaj najti pravo
rešitev. Največji nesmisel pa bi bil ver-
jetno spreminjati ime tedna; Prvič zato,
ker gre le za encga od 52 tednov v letu,
drugič zato, ker je kraju v celoti prinesel
marsikaj dobrega. tretjič pa zato. ker je
odkril marsikaj iz naše polpretekle dobe
in nam v nekaj primerih povedal vsaj
to, kako se ne sme ravnati v težkih tre-
nutkih. Res pa je, da je skozi 14 tednov
ostalo iz »dobrepoljske NOB« še mar-
sikaj nepovedanega, to pa bi lahko bila
naloga 15. TOT NOB in udeležencev
tistega dogajanja.

Na koncu tega pisanja naj v imenu
Odbora za pripravo TOT NOB izrazim
zahvalo vsetn, ki ste kakorkoli prispeva-
li, da smo kolikor toliko uspešno izpel-
jali 14. prireditev.

Igor Ahačevčič


